
Z Á P I S 

 5. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 13. prosince 2022 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Host: Tomáš Šena – předseda Komise výstavby RM 

Jednání 5. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání všech 

přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Komise výstavby RM 

2. Rozpracování usnesení z 2. zasedání ZM 

3. Odpadové hospodářství města v roce 2023 

4. Pověření členů ZM ke slavnostním příležitostem 

5. Termíny jednání ZM a RM v roce 2023 

6. Projekt „My v tom Jihočechy nenecháme II“ 

7. Inflační doložka v roce 2023 

8. Pozemky, smlouvy 

a) FO/43/2022 – Generali ČP, a. s. – dodatek č. 3 k pojistné smlouvě (navýšení pojistného) 

b) FO/44/2022 – Diakonie ČCE–středisko Rolnička – veřejnoprávní smlouva (Vánoční čas) 

c) Ing. M. Pantoflíček, Soběslav – smlouva na autorský dozor (přístavba zázemí sport. 

zařízení) 

d) RTi Czech, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 2 (sanace kanalizace v ulici Na Ohradě) 

e) KT/42/2022 – Vialit Soběslav, s. r. o. – dodatek č. 2 (opravy místních komunikací) 

f) KT/43/2022 – DV stav, s. r. o., ČB – dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo (oprava chodníků) 

g) KT/44/2022 – DV stav, s. r. o., ČB – dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo (oprava terasy nad 

KB) 

9. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 4. jednání RM ze dne 29. listopadu 

2022 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Lintner a Mgr. Alena 

Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Komise výstavby RM 

Tomáš Šena, předseda komise, který byl přítomen na jednání RM, seznámil přítomné s návrhem 

akcí, které budou předmětem jednání komise v příštím období. Jedná se o připravované 

investiční akce města. Předseda komise obdržel k posouzení projektovou dokumentaci stavby 

„Přístavba zázemí sportovního zařízení Města Soběslav“ a studii výstavby bytových domů na 

sídlišti Svákov. První jednání komise na začátku příštího roku se uskuteční za účasti starosty a 

místostarosty města. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/319/2022. 
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2.  Rozpracování usnesení z 2. zasedání ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh odpovědnosti za plnění jednotlivých usnesení z 2. zasedání ZM, které se konalo  

7. 12. 2022. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/320/2022. 

3.  Odpadové hospodářství města v roce 2023 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/46/2022 

Předložen přehled příjmů a nákladů odpadového hospodářství města v roce 2021 a 2022 včetně 

předpokládaného vývoje v roce 2023. 

Dále předložen návrh zachování stávajících cen svozu a likvidace komunálního odpadu pro 

podnikatelské subjekty a ostatní, stejně jako výše místního poplatku za odpad pro občany města. 

Předložen návrh dodatku č. 28 ke smlouvě s firmou Rumpold, s. r. o., provozovna Tábor,  

o poskytnutí služeb v oblasti nakládání s odpady – likvidace komunálních odpadů ve městě 

Soběslav, návrh dodatku č. 46 ke smlouvě o poskytnutí služeb v oblasti nakládání s odpady – 

zabezpečení separovaného sběru a návrh dodatku č. 4 ke smlouvě o převzetí, využití  

a odstranění odpadu č. N/12/022. 

Předseda Komise životního prostředí RM bude pozván na některé z lednových jednání rady 

města. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/321/2022, 5/322/2022, 5/323/2022  

a 5/324/2022. 

4.  Pověření členů ZM ke slavnostním příležitostem 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/95/2022 

V návaznosti na usnesení RM č. 1/259/2022 a v souladu s ustanovením § 108 odst. 2 zákona  

č. 128/2000 Sb., o obcích, předložen návrh pověření členů ZM, kteří mohou užívat závěsný 

odznak v souvislosti s prováděním svatebních obřadů. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/325/2022. 

5.  Termíny jednání ZM a RM v roce 2023 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Návrh termínů jednání Rady a Zastupitelstva města Soběslavi v roce 2023 

Předložen návrh termínů jednání Rady města Soběslavi a jednání Zastupitelstva města Soběslavi 

v roce 2023. Rada města se shodla na úpravě termínů jednání Zastupitelstva města v roce 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/326/2022 a 5/327/2022. 

6.  Projekt „My v tom Jihočechy nenecháme II“ 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/47/2022 

V návaznosti na usnesení ZM č. 2/006/2022 ze dne 7. 12. 2022 předložen seznam žadatelů  

o finanční dar (poživatelé starobních a vdovských důchodů, rodiny s dětmi) spolu s návrhem 

dalšího postupu administrace žádostí. Celkový počet podaných žádostí k 9. 12. 2022 činí 51 

žádostí. 

V této souvislosti předložen návrh pověření vedoucí SZO MěÚ paní J. Hákové podpisem 

darovacích smluv s jednotlivými žadateli. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/328/2022. 
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7.  Inflační doložka v roce 2023 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/94/2022 

Na základě žádostí uživatelů nebytových prostor, popř. nájemců pozemků ve vlastnictví města, 

předložen návrh na neuplatnění navyšování nájemného v roce 2023 o inflaci v letošním roce. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/329/2022. 

8.  Pozemky, smlouvy 

Generali ČP, a. s. – dodatek č. 3 k pojistné smlouvě (navýšení pojistného) 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/43/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku řešícího pojištění majetku města a 

pojištění odpovědnosti na rok 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/330/2022. 

Diakonie ČCE–středisko Rolnička – veřejnoprávní smlouva (Vánoční čas) 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/44/2022 

Předložen návrh na zrušení usnesení č. RM 4/309/2022 ze dne 29. 11. 2022 a dále návrh na 

uzavření výše uvedené veřejnoprávní smlouvy – poskytnutí finančního příspěvku ve výši 4.000 

Kč. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/331/2022. 

Ing. M. Pantoflíček, Soběslav – smlouva na autorský a technický dozor (přístavba zázemí 

sport. zařízení) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Návrh smlouvy o dílo 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/332/2022. 

RTi Czech, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 2 (sanace kanalizace v ulici Na Ohradě) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku, kterým dochází k posunutí termínu 

dokončení akce do 31. 3. 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/333/2022. 

Vialit Soběslav, s. r. o. – dodatek č. 2 (opravy místních komunikací) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/42/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/334/2022. 

DV stav, s. r. o., ČB – dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo (oprava chodníků) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/43/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/335/2022. 
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DV stav, s. r. o., ČB – dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo (oprava terasy nad KB) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/44/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/336/2022. 

9.  Různé 

Senior-dům Soběslav – druhá změna rozpočtu, změna odpisového plánu 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Žádost Senior-domu Soběslav 

V souvislosti s dokončením nástavby Senior-domu Soběslav předložena žádost ředitelky 

organizace Ing. Z. Petráskové o souhlas s druhou změnou rozpočtu spolu s žádostí o souhlas se 

změnou odpisového plánu. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/337/2022. 

Obsazování bytů v DPS 

Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ 

Příloha: SZO/5/2022 

Předloženo doporučení sociálně zdravotní komise RM z dne 7. 12. 2022 na obsazení uvolněných 

bytů v Domě s pečovatelskou službou Soběslav. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/338/2022. 

Přerušení provozu škol a školských zařízení v době vánočních prázdnin 

Předložili: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha, Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Žádost MŠ Duha o souhlas s přerušením provozu, Informace o přerušení provozu škol a 

školských zařízení v době vánočních prázdnin 

Předložena žádost ředitelky MŠ Duha Mgr. A. Krejčové o souhlas s přerušením provozu MŠ 

Duha Soběslav v době od 23. 12. 2022 do 2. 1. 2023. V této souvislosti předložena souhrnná 

informace zpracovaná OOSM MěÚ o přerušení provozu škol a školských zařízení v období 

vánočních prázdnin 2022 následovně: 

MŠ Nerudova od 23. 12. 2022 do 1. 1. 2023, 

ZŠ Komenského od 23. 12. 2022 do 2. 1. 2023, 

ZŠ E. Beneše od 23. 12. 2022 do 2. 1. 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 5/339/2022. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Michal Pánek 

 Informace o přeplněných kontejnerech na separovaný odpad (papír) v posledních 

týdnech. Tajemník MěÚ – svoz probíhá dle schváleného harmonogramu, v období 

vánočních svátků bude svoz posílen. 

 Dotaz týkající se dohledu nad parkováním v prostoru parkoviště pod budovou gymnázia  

a v zákazu stání ve sportovním areálu. Starosta města – dohled nad dodržováním zákazu 

parkování ve sportovním areálu probíhá v součinnosti s PČR, vrchní strážník MP M. Drs 

bude pozván na lednové jednání RM. 

 Informoval o opravě střechy tenisové haly (škodní událost), která bude zahájena po 

zlepšení klimatických podmínek. 

 Informoval o obnovení dotačního titulu určeného na opravy a údržby sportovních areálů, 

v rámci kterého by TJ Spartak měl obdržet dotaci na letošní rok. 
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Marek Nývlt 

 Dotaz na pokračování prací opravy chodníků v ulici Žižkova a Riegrova. Místostarosta 

města – dle smlouvy by práce měly být dokončeny do 22. 12. 2022, s ohledem na 

zhoršení klimatických podmínek dojde k posunutí termínu dokončení. 

 

 

Jednání RM skončilo v 16:50 hodin.  

 


